
FAU-møte 22.11.23 
 
Til stades:  
Ingrid Underhaug Nielsen (1. trinn) 
Lisa Seel for Helene Hognestad (2. trinn) 
Lena Taksdal (3. trinn) 
Anita Auglend for John Sægrov Holm (4. Trinn) 
Tommy Hognestad Liland (5. trinn) 
Jorunn Erga Steinsland (6. trinn) 
Oddny Dubland (7. trinn) 
Kristian Hognestad (5. trinn) 
Ingveig Nærland Ødegård, rektor 
 
21. Foreldreundersøkinga - korleis få flest til å svara 
Alle i FAU minner dei andre foreldra i klassen på at dei skal svara. Alle som ikkje har svara får 
påminning på sms.  
Ingveig baker kake til klassen med høgast svarprosent.  
 
22. Nasjonale prøvar – Status v/Ingveig 
5. trinn har hatt nasjonale prøvar i haust. Det har også 8. trinn. 
På barneskulen er det delt inn i tre nivå, der nivå ein er lågast.  
Skulen jobbar med nasjonale prøvar på tre ulike nivå. Desse er individnivå, klassenivå og 
skulenivå. 
Resultatet av nasjonale prøvar blir informert om i elevrådet, FAU og SU.   
Hognestad skule ligg over snittet i Time kommune i lesing og rekning, og litt under i engelsk.  
Det som bekymrar skulane er resultata på Bryne ungdomsskule. 8. trinn scora særs lågt i 
lesing, men var også under snittet i både rekning og engelsk.  
 
Lærarane på Hognestad skule har snakka om korleis ein generelt kan heva elevane frå 5. til 7. 
trinn.  
Skulen jobbar med ulike strategiar framover. 
 
For Hognestad skule kjem engelsk til å vera satsingsområdet i tida framover.  
Skulen ønsker å dybdelesa meir, og det vil bli meir engelsk i undervisninga.  
 
FAU diskuterte kor vidt nettbrett i undervisninga kan påverka lesing og hadde nokre 
spørsmål rundt bruken på skulen, men det vart også lufta bekymringar over at det er 
vanskeleg å avgrensa bruken heime når nettbrettet må nyttast til lekser. Ingveig informerte 
om korleis skulen bruker nettbrettet som læringsverktøy.  
 
23. LLE (laget rundt læraren og eleven) – Kva er tenkt dette året? 
Dette er ei satsing i Time kommune. PPT og Helsesjukepleiarar meir tid ute i skulane og 
mindre på kontoret.  
Det er fire personar i LLE-gruppa på Hognestad. Desse skal vera eit lag som passar på 
elevane og lærarane. Arbeidet handlar om læringsmiljøet og læringsresultata. 
Laget fungerer godt på skulen og har førebyggjande møter innan «lag 1» ein gong i 
månaden. Dei ser på friminutta, trivsel, analyserer ting, ser på korleis ein kan gjera ting betre 



i elevrådet med meir. Målet er at fokus på det sosiale skal få opp motivasjonen og 
læringsresultata.  
LLE-laget har også «lag 2»-møte ein gong i månaden. Her er fokuset på enkeltklassar og 
enkeltelevar og ein går meir i dybden på utfordringar.   
PPT-kontakt og helsesjukepleier er også med i PU-timane til lærarane. 
Skulen er særs nøgde med å få inn to ekstra hovud, som ikkje er pedagogar, til å sjå skulen 
meir utanfrå. Det sikrar kvaliteten på arbeidet.  
 
24. Juletre i skulegarden/julefest 
FAU fiksar juletre og set det opp før 1. sundag i advent, som i år er 3. desember. Lysa ligg i 
kjellaren. Ingveig finn fram desse.  
Tommy fiksar tre og tek ansvar for å få på plass ein gjeng til å vera med på å montera treet 
og få på lysa. Dette plar bli gjort dagen før tenninga og turnoppvisninga. 
FAU arrangerer julefest måndag 19.12 kl 18.30 – 20.00.  
Arrangementet kostar kr 50,- for vaksne.  
Ingveig lagar invitasjonar. 
Ingrid speler piano til gang rundt juletreet.  
Kvar klasse tek med to kaker/to fat med boller og to kanner med kaffi.  
FAU må ha ein person til å sjekka betaling og dela ut billettlodd i døra, kaffikokarar og 
parkeringsvakter. Alle i Fau møter ein time før for å gjera klar.  
Me set klar fire stasjonar med kake-/kaffibord.  
Oddny går på Norengros og kjøper kaffikoppar og serviettar.  
Tommy ordnar saft og fruktkorg på Rema 1000. 
Det er lodd som kan brukast på skulen. Ingveig fikser dette. 
 
25. Foreldremøte til våren 
FAU må tenkja på tema. I fjor var det Elisabeth Husveg Ramstad. 
Desse vart nemnde:  
Rektor på Kleivane skule i Sandnes held på med noko spanande.  
Ingunn Marie Aase i barnevernet vart òg nemnt. Ho kan mykje om tilknytning og barn.  
Monika Rørmark og Kari Fasseland, Bryne skule og adferdsutfordringar mm.  
Alle tenkjer litt. Dette må på plass i januar.  
 
26. Trafikksikring – status 
FAU har meldt inn trafikkfarlege punkt til Time kommune. Dette må gjerast kvart år. 
5.-7. trinn med farleg skuleveg kan ha rett på skyss, men kan velja å kun bruka retten på 
vinterstid.  
Alle i FAU legg ut info om dette på klassane sine Facebook-sider.  
 
27. Nytt frå KFU  
Ikkje blitt kalla inn. 
 
28. Rehabilitering – status og vegen vidare 
FAU har vore rundt på gruppemøter og snakka med alle partia utanom INF. Planane til 
idrettslaget har fått god presseomtale.  
Kommunestyremøtet er 12. desember. 
Skulebruksplanen kjem i februar. 



FAU er glade for jobben idrettslaget gjer. 
Når det gjeld vedlikehald av skulen er det spelt inn manglar. Lite har blitt gjort dei siste åra.  
 
29. Anna 
Underlaget i ballbingen: 
Tommy har snakka med Stian Langeland i Time kommune. Det kan vera ei opning for å få 
støtte som spelemidler, men kommunen har ikkje kapasitet til å søkja før til sommaren.  
 
Ref. Jorunn 


